









# 6D TAIPEI/NANTAU/TAICHUNG

6TYI-2022

#### Day01 Kuala Lumpur – Taoyuan Airport – Taoyuan

#### Chuto Plaza Hotel or SML

**Taoyuan Night Market:** Is a time-honored night market in the local area, carrying the memories of Taoyuan people growing up. Traditional snacks are the most famous. Taiwanese cuisine, fried food, desserts and ice products are not only good tastes for local people since childhood, but also delicacy that old gluttons do not want to miss the delicacies.

#### Day02 Taoyuan - Taipei - Nantou

#### (B,-,D)

#### Tai Yi Red Maple Resort or SML

**Jiu Fen Old Street** - Still preserve the old time life style. Red Lanterns, narrow alley, green steps wooden houses and steep steps. With a abandon gold mine picture, can imagine the glorious old time.

**Shi Fen Old Street Station** – This is full of train cultural old street, an ideal location for skylight Lantern. Experience at to light skylight Lantern. (4-6 person for one lantern)

**TaiyYi Ecological Leisure Farm** - It is blessed with unique mountain scenery and ecological green gardens. There are beautiful scenery in all seasons, not to mention the beautiful scenery of large deciduous pine forests turning red in autumn and winter. There are hundreds of plants and flowers in the park for you to enjoy. There are also seasonal fruit picking experiences in different seasons.

Day03 Nantou (B,L,D) Atayal Rosort or SML

Nantou Sun Moon Lake (include boat ride) – Through out the year, the beauty of Sun Moon Lake, whether is sunny or raining season, will have the beautiful scenery. Experience the boat ride, to feel the real and touching Sun Moon Lake.

Wen Wu Temple – The temple is facing the lake, with beautiful landscape. It is the religious center for the nearby residents. On the observatory desk, you will view the Sun Moon Lake.

**Atayal Resort Skywalk** - There is a "Sky Walk" in the park with an altitude of 500 meters, which is the most popular must-step attraction. From the sky walk, visitors can enjoy the beauty of the green mountains and the panorama of the Qingliu tribe of Chuanzhong Island, where the history of the Wushe Incident occurred.

#### Day04 Nantou - Taichung

#### (B,L)

## Formosa Corridor Hotel or SML

**Wuqi Fishing Port** - At the end of 2018, Wuqi Tourist Fishing Port built a brand-new fish direct sales center. The most eye-catching is the blue and white lighthouse "Beta Light" .The romantic Mediterranean style and cute 3D paintings attract many tourists to stop and take pictures here. It is completely unimaginable that such a beautiful place is actually a fish market!

**National Taichung Theater** - under the National Performing Arts Center, the architectural style of the world design award, known as the new nine landmark architecture (appearance take photo).

Fengjia Night Market - can find delicious snack foods, quality clothes at reasonable prices to express your unique personality at here.

#### Day05 Taichung – Taipei

#### **(B)**

## **Hotel G7 Taipei or SML**

UPDATE ON: 02/10/2022 - 6TYI-2022

National Chiang Kai-Shek Memorial Hall – The Memorial Hall was built to Commemorate Chiang Kai Shek. You will see the action of Changing the Guards.

**Taipei 101 Tower (own expense for observatory)** – Located at the prime area of Taipei, it was once the tallest building in the world, represent the honors and pride of Taiwan. It is the must to see for the visitors to Taiwan.

**Danshui Fisherman'S wharf** - is well-known by its beautiful sunset and fresh seafood, visit to Danshui Old Street., located along the Danshui River.

**Bali Left Bank Park** - the ecological resources and cultural landscapes of Bali Township and the Danshui River to create a new style and characteristic of Bali. Another good place for holiday and leisure, an excellent place for outdoor outings and breathing natural air.

# Day 06 Taipei – Taoyuan Airport – Kuala Lumpur (transfer only) (B)

★Special Cuisine: Tai Yi flower cuisine, Shao Cuisine, Taiwan Cuisine, Atayal Cuisine

\*\*\* The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of ThLocal Land Operator \*





# 全程无购物 NO SHOPPING





# 6天台北/九份/十分/南投/台中

-6TYI -2022

# 第一天 吉隆坡 - 桃园国际机场 - 桃园

5\* 住都大饭店或同级

**桃园夜市**: 桃園觀光夜市是在地老字號夜市,乘載著桃園人成長的回憶。以傳統小吃最具知名度,台式料理、滷味炸物、甜點冰品等不僅是在地人從小到大的好滋味,也是老饕不願錯過的美味佳餚。

#### 第二天 桃园 - 台北 - 南投 (早, -,晚)

台一枫桦卉馆或同级

**九份老街**-保留旧时生活风貌,古韵浓厚,红灯笼、窄巷道、青石阶、斑驳的木质建筑,强烈传统风格的建筑群顺着山势而建,一座座旧式房屋鳞次栉比,狭窄的街道和陡直的石阶,高高低低,弯弯曲曲,还有九份金矿城怀旧壁画,可以细细品味小镇当年的辉煌

**十分车站老街** - 这是一个很有火车文化特色的老街,也是放天灯的大本营,可以于天灯的四面写下您的祝福字句,拍照留念后点火放,举起天灯放上天空 (4-6 人一个天灯)。

**台一生态休闲农场**-得天獨厚的山巒景致和生態綠園,四季皆有美麗的景緻可以欣賞,更不用說秋冬時,大片落羽松林轉紅的美景,園區上百種的植物和花卉造景,供你漫步欣賞,不同時節還有當季採果體驗可以參加,

# 第三天 南投 (早,午,晚)

泰雅度假村或同级

**南投日月潭(含游船)** - 日月潭的美,从春夏到秋冬,无论风和日丽或烟雨迷蒙,都回荡着绮丽的风姿。漫步在美丽湖边步道、特别赠送体验水域游艇之旅(日月潭游湖),体验最真实、感动的日月潭。

**文武庙** - 文武廟背山面湖,地勢雄偉,風景秀麗,是附近居民的信仰中心,香火鼎盛; 登上後殿觀景台,可以遠眺日月潭,視野遼闊,頗有擁抱天下之大度

**泰雅度假村天空步道**- 園區內有座高達海拔 500 公尺的"天空步道",是人氣最高必踩景點喔~旅客可從天空步道欣賞翠綠的層層 山巒美景,眺望霧社事件歷史發生地歷史川中島清流部落全景。

## 第四天 南投 – 台中 (早,午)

4\*福尔摩沙草悟道或同级

**梧栖渔港**-在2018年底打造全新的魚貨直銷中心,最吸睛的就是藍白色燈塔「貝塔之光」了。浪漫地中海風情,和可愛 3D 彩繪吸引許多遊客在此駐足拍照,完全無法想像這麼美的地方居然是魚市場呢!

台中国家歌剧院, 隶属国家表演艺术中心, 建筑风格得到世界设计大奖, 誉为新九大地标建筑(外观拍照)

**逢甲夜市**- 逢甲夜市是特色小吃聚集的地区,異国风味小吃近來異军突起,包括鸟蛋荷包蛋、墨西哥袋饼、日本酥脆棒、欧洲风格的咖啡厅、还有日本各种汤头的拉面

## 第五天 台中- 台北 (早)

4\*集贤饭店或同级

**忠烈祠**-主要展示英勇烈士事迹,大门前站岗的卫兵,更是令游客钦佩不已!交接换哨仪式,更是众多游客驻足观看,蔚为特色。 **台北 101 大楼**-座落于台北最精华地段,曾是全世界最高楼的建筑,代表台湾的荣耀及骄傲,也是到台北旅游必看景点之一,不 看看超高摩天大楼就好像没来过台北一样

**淡水老街**-这里街道两旁林立热闹商店,有浓浓古早味的饼铺、杂货店,也有卖潮流服饰、玩具,四处可见著名的古早味现烤蛋糕、阿给、烤鱿鱼、阿婆铁蛋、鱼酥、巨无霸冰淇淋还有淡水鱼丸等等,都是来到此地必吃不可的美食。

#### 搭乘淡水渡船码头前往

**八里左岸景观公园**-八里乡与淡水河海的生态资源以及人文景观做结合,创造八里的新风情、八里左岸景观公园户外踏青、呼吸大自然空气的绝佳地点,也变成脚踏车爱好者的天堂(自费)。

#### 第六天 台北 – 桃园国际机场 – 吉隆坡 (纯送机) (早)

\*\*\* 特别安排: 台一花卉飨餐,台湾料理,泰雅原住民风味餐,邵族风味,原住民特色料理

\*\*\* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 UPDATE ON: 02/10/2022 - 6TYI-2022